

ENGLISH VERSION

Dear Parents / Athletes,

We are excited about the upcoming **tryouts** for the Ringette NB High Performance AA Teams! We're looking forward to seeing athletes showcase their skills and compete for a spot on the AA teams.

Volunteers Needed:

To ensure a smooth tryout session, we are looking for **parent volunteers** to help **on the player benches**, opening doors and helping keep lineups on track during the games. If you're able to help, please sign up at the **reception table** upon arrival.

Spectator Information :

- Seating near the player benches is reserved for **evaluators and team staff**.
- Parents and spectators are welcome to watch from the **designated viewing areas** in the stands, as marked.

AA Tryout Schedule:

DATE	DAY	TIME	LOCATION	GROUP
May 7 2025	Wednesday	6:00 - 7:50 PM	Cap Pele	U16 - Mini games
May 7 2025	Wednesday	8:00 - 9:30 PM	Cap Pele	U19 - Scrimmage
		FIRST CUT		
May 10 2025	Saturday	9:00 - 10:30 AM	Cap Pele	U16 - Scrimmage
May 10 2025	Saturday	10:45AM - 12:15PM	Cap Pele	U19 - Scrimmage
May 10 2025	Saturday	12:30 - 1:15 PM	Cap Pele	Goalies session
May 10 2025	Saturday	1:30 - 3:00 PM	Cap Pele	U16 - Scrimmage
May 10 2025	Saturday	3:15 - 4:45 PM	Cap Pele	U19 - Scrimmage
		SECOND CUT		
May 11 2025	Sunday	12:40 - 2:10 PM	Cap Pele	U16 - Scrimmage
May 11 2025	Sunday	2:20 - 3:40 PM	Cap Pele	U19 - Scrimmage

For further AA tryout information and updates please visit the High Performance Information section of the [Ringette New Brunswick](#) website.

We look forward to seeing you there and wish all athletes the best of luck!

If you have any questions, please contact **Michelle Boudreau**, HP Coordinator.

VERSION FRANÇAISE

Chers parents / athlètes,

Nous avons hâte de vous accueillir lors des **essais** pour les équipes AA de haute performance (HP) de Ringuette NB! Ce sera l'occasion pour les athlètes de démontrer leurs compétences et de compétitionner pour une place dans une équipe AA.

Bénévoles recherchés :

Afin d'assurer le bon déroulement de la fin de semaine, nous avons besoin de **parents bénévoles** pour aider sur les **bancs des joueuses** (ouvrir les portes et veiller au bon déroulement des alignements). Merci de vous inscrire à la **table de réception** à votre arrivée.

Information pour les spectateurs :

- Les sièges près des bancs des joueuses sont réservés aux **évaluateurs et membres du personnel**.
- Les parents et spectateurs sont invités à regarder les matchs depuis les **zones désignées** dans les estrades ou depuis le **lobby**, selon les indications sur place.

Horaire des essais AA :

DATE	JOURNÉE	HEURE	ENDROIT	GROUPE
7 Mai 2025	Mercredi	6:00 - 7:50 PM	Cap Pele	U16 - Mini games
7 Mai 2025	Mercredi	8:00 - 9:30 PM	Cap Pele	U19 - Scrimmage
		PREMIÈRE COUPURE		
10 Mai 2025	Samedi	9:00 - 10:30 AM	Cap Pele	U16 - Scrimmage
10 Mai 2025	Samedi	10:45AM - 12:15PM	Cap Pele	U19 - Scrimmage
10 Mai 2025	Samedi	12:30 - 1:15 PM	Cap Pele	Goalies session
10 Mai 2025	Samedi	1:30 - 3:00 PM	Cap Pele	U16 - Scrimmage
10 Mai 2025	Samedi	3:15 - 4:45 PM	Cap Pele	U19 - Scrimmage
		DEUXIÈME COUPURE		
11 Mai 2025	Dimanche	12:40 - 2:10 PM	Cap Pele	U16 - Scrimmage
11 Mai 2025	Dimanche	2:20 - 3:40 PM	Cap Pele	U19 - Scrimmage

Pour plus d'information et mises à jour sur les essais AA, veuillez visiter la section information sur la Haute Performance sur le site web de [Ringuette Nouveau-Brunswick](#)

Nous avons hâte de vous voir et souhaitons **bonne chance à toutes les athlètes!**

Pour toute question, veuillez contacter **Michelle Boudreau**, Coordinatrice HP.